
Kringvergadering

VERSLAG

Vergadering van 16 december

Aanwezig: Oliver(tot 18:53), Andreas, Gust, Boeckx, Robin DR, Goris, Sander C, Joni, Simon, Tom V,
Liselot, Anne E, Jochem, Fanne, Cedric, Stef, Bart (van 18:25 tot 18:53), Kenny (van 18:25),
Jels(van 18:25) en Anne W

Waarnemer:

Verontschuldigd: Brecht, Ward, Kathleen, Lena, Egon, Niels, Kate, Katelijne en Laurens

Afwezig:

De vergadering wordt geopend om 18:20 uur.

Goedkeuring agenda

De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring verslag

De aanwezigheden kloppen niet in het verslag. Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

Mededelingen

� Er zijn geen mededelingen

Ontbinding kiescomité

Bij de evaluatie komen nog goede en slechte dingen ter spraken. Het kiescomité wordt ontbonden.

Opkomend kiescomité

Cedric wil opkomen als voorzitter, aangevuld met Gust, Oliver en Bart. We gaan de groep nog vervolledigen met
Matthias, maar die kan er vandaag niet bij zijn. Stef neemt de vergadering over. Het opkomende kiescomité geeft
een motivatie: In de eerste plaats willen ze opkomen omdat ze dit een belangrijke functie vinden. Ze willen ervoor
zorgen dat er een goede band is tussen de ploegen. De invulling van kiescomité moet niet te uitgebreid zijn, hen
taak is vooral dat alles eerlijk verloopt en dat het voor iedereen leuk blijft. Ze willen het voor iedereen een fijne
verkiezing van maken.
Er worden een aantal vragen opgesteld:

� Hoe zien jullie de verkiezingen verlopen?

� Op welke aspecten gaan jullie letten bij de verkiezingen?
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� Het vorig kiescomité heeft iets fout gedaan, wat precies en hoe doen jullie dit beter?

� Hoe zien jullie het kiesdebat verlopen?

� Hoe zien jullie de verkiezing van de onderwijsvertegenwoordigen gebeuren?

� Er komen steeds minder wina-stemgerechtigen naar het kiesdebat, hoe gaan jullie mensen hiervoor motiveren?

� Kennen jullie Jam Bon?

Na het beantwoorden van de vragen wordt er een discussie geopend. Ze klinken bekwaam en met veel ervaring.
Het is niet goed om in de sfeer van vorig jaar te blijven hangen, dit is een beetje achterhaald nu, het is goed dat
ze zich gaan focussen op dit jaar en vorig jaar laten rusten. Er wordt een stemming gehouden. En het nieuwe
kiescomité wordt verkozen.

Algemene opmerking: Het is jammer dat de focus erg veel op vorig jaar lag, dit komt misschien door de volgorde
van de vergadering. Nu is het veel belangrijker om te focussen op de verkiezingen van dit jaar.

Evaluatie van voorbije verkiezingen

Er is een hele hoop fout gegaan vorig jaar. Het belangrijkste dat er is fout gegaan, de kandidatuurstelling was voor
sommige mensen te laat, waardoor zij niet op de kieslijsten stonden. Niemand van kiescomité was stemgerechtigd
voor deze kandidaten waardoor ze de fouten niet zagen. Voorheen was het systeem dat we gebruikte van ons, nu
is dat van LOKO, waardoor het moeilijker was om dit snel op te lossen. Het was toch nog redelijk snel opgelost.
Ook waren er mensen die niet op alles konden stemmen. Er zijn veel richtingen die onder wina vallen, maar
waar LOKO eigenlijk geen weet van heeft, het zou eens goed moeten worden uitgezocht welke richtingen nu wel
en niet onder wina vallen, hier is het vorig jaar namelijk ook fout gelopen. Wij vonden het heel vervelend dat
dit allemaal fout liep. Er is naar LOKO gecommuniceerd dat het systeem moet worden verbeterd voor volgend
jaar, volgens hen is dit ook reeds gebeurd. Wij zijn blijkbaar de enige kring die onderwijs ook verkiezen in de
kiesweek. Er moet zeker volgend jaar echt achter gehoord worden dat dit op tijd gebeurd. Bij de verkiezingen
van onderwijsvertegenwoordigers was er geen mogelijk heid om voor, tegen of onthouding te stemmen. Er stond
ook niet bij hoeveel kandidaten er waren. Dit moet eigenlijk wel. Dit kwam ook doordat het systeem pas 2
dagen van te voren bekend was. De uitslag is hierdoor misschien ook anders geweest. Hier moet ook opgelet
worden dat dit volgend jaar beter gaat. Wanneer er kon worden gestemd is ook niet goed gecommuniceerd, er zijn
namelijk verschillende tijden gecommuniceerd, wat niet erg duidelijk was. Ook de uitslag is te laat bekend gemaakt.

Er is veel mis gagaan in de communicatie. Er is heel veel gemaild, dit was misschien niet de beste manier
van communicatie. Er is niet bemiddeld tussen de verschillende ploegen, dat is jammer. De straffen die kiesco-
mité heeft uitgedeeld heeft voor puinhopen gezorgd, die eigenlijk niet nodig waren. Ludieke straffen moeten niet
escaleren, geef geen straffen die je zelf ook niet zou willen doen, het moet wel leuk blijven voor iedereen. Het
is ook aan de ploeg om dit duidelijker aan te geven wanneer een straf niet meer als ludiek wordt gezien, zodat
kiescomité hiernog iets anders voor had kunnen verzinnen. De ludieke straffen waren eigenlijk bedoeld om dichter
bij de ploeg te staan, maar het heeft juist het tegenovergestelde effect gehad. kiescomité moet aanspreekbaar
blijven. Het moet duidelijk zijn naar de opkomende ploeg wat de visie van kiescomité is. Misschien kan kiescomité
zich komen voorstellen op een ploegvergadering, zodat de hele ploeg weet wat de visie van kiescomité is. Bij de
lolploegen is dit niet echt nodig.

Het kiesdebat leek ook niet zo goed voorbereid te zijn. Het kiesdebat leek ook een beetje te ludiek, het mag
af en toe ludiek zijn, maar het moet vooral ook serieus blijven. Het kwam ook omdat er veel zatte mensen waren
op het kiesdebat, dit zorgt ook niet voor een serieuze sfeer. Het is de taak van kiescomité om dit te voorkomen.
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Varia

� Andreas: danku Anne E voor hier te zijn, de andere zijn er allmaal niet. Jij krijgt nu alle krietiek over je
heen. Het is jammer dat de rest van vorig kiescomité er niet is.

De vergadering wordt gesloten om 19:18 uur.

Anne Wijffels (secretaresse)

De volgende vergadering gaat door op 8 februari 2015 om 21:00 uur in Winaliving.
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